
تیم فوتبال شهرداری را فراموش
نکنیم

طبق زمان اعلام شده، تا شروع مرحله دوم رقابت های لیگ دسته سوم
زمان زیادی باقی نمانده است اما هنوز وضعیت تیم فوتبال شهرداری

مشخص نیست.

بعد از سخن ها، حرف ها و مطالبی که در ماه های گذشته در ارتباط
با این تیم زده شد آرام آرام تب این مسئله فروکش کرد و آنهایی
که باید در این مورد تصمیم می گرفتند به سرنوشت تیم و خواست
صدها و هزاران تماشاگر و عاشق آن توجهی نکردند و به آن جایگاهی

قائل نشدند.

بلاتکلیفی در مورد تیم فوتبال شهرداری اردبیل در حالی صورت می
گیرد که رقیبان و حریفان این تیم برنامه های خودشان را به موقع
به اجراء گذاشته و سرنوشت تیم شان را جدی گرفته اند . در
شرایطی که شورای شهر و شهرداری برنامه خود برای احیای دوباره
تیم شهرداری را اعلام نکرده اند تیم و سرنوشت آن را به حال خود

رها کرده و تکلیف آن را مشخص نمی کنند.

اعضای شورای شهر که در زمان انتخابات و ایام نیاز به رای
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ورزشکاران به خوبی در جریان کم محبتی ها و کم لطفی های انجام
یافته در حق تیم فوتبال شهرداری قرار گرفته و قول های مساعدی
برای پایان دادن به وضعیت موجود در صورت انتخاب داده بودند
متاسفانه تاکنون رسیدگی به وضعیت تیم و اتخاذ تصمیم مناسب در
راستای خواست دوستداران آن در دستور کارشان قرار نگرفته است.

باید پذیرفت که فوتبال به خاطر فراگیر بودن در بین اقشار جامعه
از یک حساسیت خاصی برخوردار می باشد و در اثبات این ادعا می
توان به این جمله بسنده کرد که در رقابت های لیگ دسته اول، هر
بازی خانگی تیم شهرداری بیش از 12 هزار تماشاگر را به ورزشگاه

می کشاند.

هنوز از یادها نرفته است که چگونه جوانان این دیار با پیروزی
های شهرداری خوشحال می شدند و سرود شادی سر می دادند و با باخت

آن غصه می خوردند و اشک از دیده ها روان می ساختند.

تاریخ فوتبال اردبیل ندانم کاری ها، بی توجهی ها، کم محبتی ها
و در نهایت ظلمی  که در حق آن در دو سال گذشته روا داشته اند
را نمی تواند فراموش بکند.. همه امید جوانان این دیار به شورای
شهر جدید بود که با استقرار در ساختمان شورا رسیدگی به وضعیت
تیم فوتبال و باشگاه ورزشی را در اولویت کارهای خود قرار بدهند
اما متاسفانه درگیری طولانی مدت آنها با بحث شهردار و عزل و نصب

ها گویا ورزش و فوتبال و خواست موکلان را بی اهمیت کرده است.

با توجه به جایگاه فوتبال و خواست جوانان و علاقه مندان به تیم
آیا رواست که در مورد سرنوشت آن کم کاری و سستی بکنیم؟

همانطوری که افکار عمومی عاملین و مسببین سقوط تیم از دسته یک
به دو و از دو به سه را نخواهند بخشید شورایی های فعلی هم
چنانچه به دلایل مختلف از جمله به خاطر تنگناهای مالی تیم را
فراموش بکنند و به عشق جوانان اهمیتی قائل نشوند ، آنها را نیز

در ردیف گذشتگان قرار خواهند داد.

ضروری خواهد بود که اعضای شورا و بخصوص رئیس شورای شهر تا بیش
از این که زمان از دست برود از به وجود آمدن یک حادثه تلخ دیگر
که همانا نابودی کامل تیم و بسته شدن پرونده آن برای همیشه است
جلوگیری کنند تا هم سرمایه ورزش استان به هدر نرود و هم

ورزشکاران ، فوتبال دوستان و جوانان این منطقه خشنود شوند.


